

华侨身份声明
Declaration of Overseas Chinese Status

我 _____, 出生于 _____, 护照号: _____ 在此郑重声明我是中华人民共和国公民, 同时我持有美国的永久居民身份(绿卡)并在美国长期居住。

I _____ born on _____, Passport ID _____ hereby solemnly declare that I am a citizen of the People's Republic of China, while also holding permanent resident status (a Green Card) in the United States, where I live for a long term.

尽管我在美国居住和工作, 但我始终保持我的中国公民身份, 并且我对此深感自豪。我会遵守两国的法律和规定, 尽我所能为两国之间的友好关系和相互理解作出贡献。

Despite living and working in the United States, I have always retained my Chinese citizenship and take great pride in it. I adhere to the laws and regulations of both countries and strive to contribute to the friendly relations and mutual understanding between the two nations to the best of my ability.

随函附上本人真实有效的美国永久居民卡(绿卡)正反面复印件。

Enclosed with this letter is a true and valid photocopy of both sides of my United States Permanent Resident Card (Green Card).

本人郑重声明以上信息真实准确。本人知晓提供虚假信息可能会导致法律责任, 并愿意承担由此造成的一切法律责任。

I solemnly declare that the information above is true and accurate. I am aware that providing false information may lead to legal consequences, and I am willing to bear all legal responsibilities resulting from this.

声明人签字: _____

Declared by: _____

日期: _____

Date: _____

请注意, 这只是一个模板, 并可能需要根据您的特定情况进行修改。在填写并使用这份声明之前, 您可能需要寻求法律专家的建议。另外, 一些地方可能需要此委托书在见证人或公证人在场的情况下签署, 以达到法律效力。

